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HLAVNÍ MĚSTO PRAHA  
Zastupitelstvo hlavního města Prahy   

    

Výbor finanční ZHMP   

ZÁPIS z 1. jednání 

Výboru finančního ZHMP konaného dne 21. 11. 2022 v 15:00 hod. 

Malá zasedací místnost Rady HMP, Nová radnice, Mariánské nám. 2, Praha 1 

     

 
Přítomni: Ing. Zdeněk Kovářík, Mgr. Ing. Jaromír Beránek, Václav Bílek, David Bouz, Jiří Brůžek, Mgr. Martin 

Hrubčík, Mgr. et Mgr. Antonín Klecanda, Mgr. Jiří Knitl, Ing. Tomáš Pek, Ing. Tomáš Slabihoudek, prof. 
MUDr. Zdeněk Seidl, Ph.D., Ing. Patrik Paneš, Ph.D.  

Omluveni:   

Nepřítomni:   

Hosté: Ing. Adam Scheinherr, Ph.D., MSc., náměstek primátora hl. m. Prahy, PhDr. Mgr. Vít Šimral, Ph.D. et 
Ph.D., radní hl. m. Prahy, Pavel Vyhnánek, M.A., náměstek primátora hl. m. Prahy, Ing. Klára Kubešová, 
pověřená řízením odboru PRI MHMP, Ing. Libor Šíma, ředitel ODO MHMP, RNDr. Jana Plamínková, 
náměstkyně primátora hl. m. Prahy, MUDr. Zdeněk Hřib, primátor hl. m. Prahy, doc. Ing. arch. Petr 
Hlaváček, I. náměstek primátora hl. m. Prahy, Ing. Pavel Válek, MBA, předseda představenstva Pražské 
vodohospodářské společnosti a.s., Ing. Leni Podjuklová, vedoucí oddělení právního a veřejných zakázek 
OIC MHMP, Mgr. Milena Johnová, radní hl. m. Prahy   

Jednání řídil: Ing. Zdeněk Kovářík, předseda Výboru finančního ZHMP      
 

Text zahájení: 

Jednání se dále zúčastnili zástupci veřejnosti, tisku a zaměstnanci Magistrátu hl. m. Prahy. 

Čas zahájení: 15.07 hod. 

Schválený program: 
 

Bod Věc 

1. Úvod 

1.1. Ověřovatel zápisu z jednání VF ZHMP 

1.2. Program jednání VF ZHMP 

2. Potvrzení hlasování per rollam k jednání RHMP dne 14. 11. 2022 

3. Návrh na úpravu rozpočtu vlastního hlavního města Prahy v roce 2022 v souvislosti s realizací projektu Prague 
Smart Accelerator z Operačního programu Výzkum, vývoj a vzdělávání 

4. Návrh na uzavření Dodatku č. 4 Smlouvy č. 110/2022 o poskytnutí finančních prostředků z rozpočtu Státního 
fondu dopravní infrastruktury na rok 2022 

5. Jednání RHMP dne 22. 11. 2022 

6. Příprava návrhu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2023 

7. Různé 
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K jednotlivým bodům programu: 

1. Úvod 

1.1. Ověřovatel zápisu z jednání VF ZHMP 

Předkladatel: Ing. Zdeněk Kovářík, předseda Výboru finančního ZHMP  
Předseda VF ZHMP Ing. Z. Kovářík přivítal přítomné, konstatoval, že VF ZHMP je usnášeníschopný, a navrhl 
ověřovatelem zápisu člena VF ZHMP pana Mgr. Ing. J. Beránka. 

Usnesení č. U-VF-0301 

Výbor finanční ZHMP 

I .   s c h v a l u j e  

ověřovatelem zápisu z jednání Výboru finančního Zastupitelstva hl. m. Prahy dne 21. 11. 2022 člena Výboru 
finančního Zastupitelstva hl. m. Prahy pana Mgr. Ing. Jaromíra Beránka 

přijato, pro: 10, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

1.2. Program jednání VF ZHMP 

Předkladatel: Ing. Zdeněk Kovářík, předseda Výboru finančního ZHMP  
Předseda VF ZHMP Ing. Z. Kovářík představil přítomným program jednání VF ZHMP a vyzval přítomné k jeho doplnění 
či případným připomínkám. Sám navrhl změnu a doporučil, aby bod č. 5 předloženého návrhu jednání byl nově 
bodem č. 4 a bod č. 4 bodem č. 5. Zároveň navrhl, aby VF ZHMP projednal bod č. 6 v neveřejném režimu. Vzhledem k 
tomu, že byl upravený návrh programu bez připomínek, přistoupil předseda VF ZHMP Ing. Z. Kovářík neprodleně k 
hlasování. 

Usnesení č. U-VF-0302 

Výbor finanční ZHMP 

I .   s c h v a l u j e  

program jednání Výboru finančního Zastupitelstva hl. m. Prahy dne 21. 11. 2022 v upraveném znění 

přijato, pro: 9, proti: 0, zdržel se: 2, mimo místnost: 0 

2. Potvrzení hlasování per rollam k jednání RHMP dne 14. 11. 2022 

Předkladatel: Ing. Zdeněk Kovářík, předseda Výboru finančního ZHMP  
Předseda VF ZHMP Ing. Z. Kovářík krátce uvedl bod - Potvrzení hlasování per rollam k jednání RHMP dne 14. 11. 
2022. Vzhledem k tomu, že byl bod bez připomínek, dal hlasovat o předloženém návrhu usnesení. 
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Usnesení č. U-VF-0303 

Výbor finanční ZHMP 

I .   p o t v r z u j e  

hlasování per rollam k jednání RHMP dne 14. 11. 2022 s následujícím zněním usnesení: 

Výbor finanční Zastupitelstva hl. m. Prahy za účelem neblokování Rady hl. m. Prahy a hl. m. Prahy samotného 
souhlasí s předložením materiálů dle přiloženého odkazu na jednání Rady hl. m. Prahy dne 14. 11. 2022 s 
tím, že v případě tisku R-44296 (k návrhu na úpravu rozpočtu kap. 01 a 06 a příspěvkové organizace 
Muzeum hl. m. Prahy v roce 2022) je nezbytnou podmínkou předložení informace o finančních 
nákladech investiční akce 43773 – Revitalizace spodní části Václavského náměstí a harmonogramu 
rozpočtových nároků této akce v rozložení do jednotlivých let před projednáním tohoto tisku Radou hl. 
m. Prahy, a s tím, že výjimku (tedy výjimku předurčenou k projednání na půdě Výboru finančního 
Zastupitelstva hl. m. Prahy) představuje tisk R-41050 (k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hlavního 
města Prahy v roce 2022 v souvislosti s realizací projektu Prague Smart Accelerator z Operačního 
programu Výzkum, vývoj a vzdělávání), v jehož případě by bylo rozumné na řádném jednání Výboru 
finančního Zastupitelstva hl. m. Prahy probrat důvody vedoucí k situaci ošetřované v předmětném tisku 
rozpočtovým opatřením 

přijato, pro: 7, proti: 2, zdržel se: 2, mimo místnost: 0 

3. Návrh na úpravu rozpočtu vlastního hlavního města Prahy v roce 2022 v souvislosti s realizací projektu Prague 
Smart Accelerator z Operačního programu Výzkum, vývoj a vzdělávání 

Předkladatel: radní PhDr. Mgr. Vít Šimral, Ph.D. et Ph.D. 
Předseda VF ZHMP Ing. Z. Kovářík krátce uvedl bod - Návrh na úpravu rozpočtu vlastního hlavního města Prahy v 
roce 2022 v souvislosti s realizací projektu Prague Smart Accelerator z Operačního programu Výzkum, vývoj a 
vzdělávání. Úvodní slovo doplnila Ing. K. Kubešová, pověřená řízením PRI MHMP, a radní PhDr. Mgr. V. Šimral, Ph.D. 
et Ph.D. Vzhledem k tomu, že byl bod dále bez diskuze, dal předseda VF ZHMP Ing. Z. Kovářík hlasovat o 
předloženém návrhu usnesení. 

Usnesení č. U-VF-0304 

Výbor finanční ZHMP 

I .   p r o j e d n a l  

tisk R-41050 k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hlavního města Prahy v roce 2022 v souvislosti s realizací 
projektu Prague Smart Accelerator z Operačního programu Výzkum, vývoj a vzdělávání v předloženém 
znění 

přijato, pro: 11, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

4. Návrh na uzavření Dodatku č. 4 Smlouvy č. 110/2022 o poskytnutí finančních prostředků z rozpočtu Státního 
fondu dopravní infrastruktury na rok 2022 

Předkladatel: náměstek primátora Ing. Adam Scheinherr, MSc., Ph.D. 
Předseda VF ZHMP Ing. Z. Kovářík krátce uvedl bod - Návrh na uzavření Dodatku č. 4 Smlouvy č. 110/2022 o 
poskytnutí finančních prostředků z rozpočtu Státního fondu dopravní infrastruktury na rok 2022. 
Úvodní slovo doplnil Ing. L. Šíma, ředitel ODO MHMP. Vzhledem k tomu, že byl bod dále bez diskuze, dal předseda 
VF ZHMP Ing. Z Kovářík hlasovat o předloženém návrhu usnesení. 

Usnesení č. U-VF-0305 

Výbor finanční ZHMP 

I .   p r o j e d n a l  

tisk R-46280 k návrhu na uzavření Dodatku č. 4 Smlouvy č. 110/2022 o poskytnutí finančních prostředků z 
rozpočtu Státního fondu dopravní infrastruktury na rok 2022 v předloženém znění 

přijato, pro: 11, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 
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5. Jednání RHMP dne 22. 11. 2022 

Předkladatel: Ing. Zdeněk Kovářík, předseda Výboru finančního ZHMP  
Předseda VF ZHMP Ing. Z. Kovářík uvedl bod - Jednání RHMP dne 22. 11. 2022 a otevřel diskuzi. 
Diskuze se zúčastnil D. Bouz, Ing. Z. Kovářík, předseda VF ZHMP, Mgr. Ing. J. Beránek, MUDr. Z. Hřib, primátor hl. m. 
Prahy, Ing. K. Kubešová, pověřená řízením PRI MHMP, RNDr. J. Plamínková, náměstkyně primátora hl. m. Prahy, Ing. 
P. Válek, MBA, předseda představenstva PVS, a.s., Ing. A. Scheinherr, MSc., Ph.D., náměstek primátora hl. m. Prahy, 
Ing. L. Šíma, ředitel ODO MHMP, doc. Ing. arch. Petr Hlaváček, I. náměstek primátora hl. m. Prahy, Ing. P. Paneš, 
Ph.D., ředitel ROZ MHMP, Mgr. M. Johnová, radní hl. m. Prahy. V diskuzi byly probírány jednotlivé tisky, ať už 
dozařazené na program jednání nebo v předkládaném dokumentu označené jako nedoporučené k jednání. Byly 
prezentovány důvody pro i proti navrhovanému postupu.  
V průběhu jednání bylo vzneseno několik procedurálních návrhů k mezihlasování. Z těchto hlasování vzešel finální 
návrh usnesení, o kterém dal předseda VF ZHMP Ing. Z. Kovářík hlasovat. 

Usnesení č. U-VF-0306 

Výbor finanční ZHMP 

I .   s o u h l a s í  

1.  s předložením materiálů dle přílohy na jednání Rady hl. m. Prahy dne 22. 11. 2022 s následujícími 
výjimkami: v případě tisků R-45404 a R-46133 žádá Radu hl. m. Prahy o jejich neprojednávání do doby 
zvolení nové Rady hl. m. Prahy vzešlé z komunálních voleb ve dnech 23. – 24. 9. 2022 a v případě tisků R-
45781, R-45782, R-45783, R-46149, R-38437, R-45913, R-46020 a R-45527 přerušuje jejich projednávání 
na půdě Výboru finančního Zastupitelstva hl. m. Prahy do doby zveřejnění návrhu rozpočtu vlastního hl. 
m. Prahy na rok 2023 

2.  s předložením tisků R-46203, R-46064 a R-46299 na jednání Rady hl. m. Prahy dne 22. 11. 2022 a 
přerušuje projednávání tisku R-45613 na půdě Výboru finančního Zastupitelstva hl. m. Prahy do doby 
zveřejnění návrhu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2023 

přijato, pro: 9, proti: 0, zdržel se: 2, mimo místnost: 0 

6. Příprava návrhu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2023 

Předkladatel: Ing. Zdeněk Kovářík, předseda Výboru finančního ZHMP  
Předseda VF ZHMP Ing. Z. Kovářík uvedl bod - Příprava návrhu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2023 a 
představil základní východiska, ze kterých navrhovaný materiál vychází.  
Informoval o záměru na vyřazení plánu podnikatelské činnosti z návrhu rozpočtu na rok 2023, jeho slova doplnil Ing. 
P. Paneš, Ph.D., ředitel ROZ MHMP. Následně o tomto záměru proběhla krátká diskuze, do které se přihlásil Ing. T. 
Slabihoudek, Ing. Z. Kovářík, předseda VF ZHMP, P. Vyhnánek, M.A., náměstek primátora hl. m. Prahy. Následně byl 
tento návrh 11 hlasy přijat. 
Předseda VF ZHMP Ing. Z. Kovářík dále pokračoval v představování předloženého materiálu, věnoval se příjmům a 
finančním vztahům k MČ hl. m. Prahy. K tématu finančních vztahů k MČ hl. m. Prahy proběhla diskuze, do které se 
přihlásil Mgr. et Mgr. A. Klecanda, Ing. P. Paneš, Ph.D., ředitel ROZ MHMP, P. Vyhnánek, M.A., náměstek primátora 
hl. m. Prahy, Ing. Z. Kovářík, předseda VF ZHMP. Následně byla tato část v předloženém znění 11 hlasy přijata. 
Předseda VF ZHMP Ing. Z. Kovářík dále pokračoval v představování předloženého materiálu. Konkrétně kapitoly: 01 - 
Rozvoj obce - kde představil základní ukazatele a věnoval se jednotlivým položkám předložené kapitoly. Do otevřené 
diskuze se přihlásil Mgr. Ing. J. Beránek, Ing. Z. Kovářík, předseda VF ZHMP, Ing. P. Paneš, Ph.D., ředitel ROZ MHMP. 
Následně byla část týkající se kapitoly 01 - Rozvoj obce 11 hlasy přijata. 
Předseda VF ZHMP Ing. Z. Kovářík dále pokračoval v představování předloženého materiálu. Konkrétně kapitoly: 02 - 
Městská infrastruktura - kde představil základní ukazatele a věnoval se detailně jednotlivým položkám předložené 
kapitoly. Do otevřené diskuze se přihlásil Mgr. Ing. J. Beránek, Ing. Z. Kovářík, předseda VF ZHMP. Následně byla tato 
část týkající se kapitoly 02 - Městská infrastruktura 11 hlasy přijata. 
Předseda VF ZHMP Ing. Z. Kovářík pokračoval v představování předloženého materiálu. Konkrétně kapitoly: 03 - 
Doprava - kde představil základní ukazatele a věnoval se  položkám předložené kapitoly. Úvodní slovo doplnil P. 
Vyhnánek, M.A., náměstek primátora hl. m. Prahy, a Ing. P. Paneš, Ph.D., ředitel ROZ MHMP. Do otevřené diskuze se 
přihlásil Mgr. Ing. J. Beránek s pozměňovacím návrhem týkajícím se dvou projektů Smart City, jeho návrh nebyl 
v dílčím hlasování přijat. Následně dal předseda VF ZHMP Ing. Z. Kovářík hlasovat o předloženém návrhu kapitoly 03 - 
Doprava a návrh byl většinou 9 hlasů přijat, 2 členové výboru se zdrželi hlasování. 
Předseda VF ZHMP Ing. Z. Kovářík dále pokračoval v představování předloženého materiálu. Konkrétně kapitoly: 04 - 
Školství, mládež a sport, u které představil základní ukazatele a věnoval se jednotlivě konkrétním položkám 
předložené kapitoly. Do otevřené diskuze se přihlásil Mgr. et Mgr. A. Klecanda. Následně byla tato část týkající se 
kapitoly 04 - Školství, mládež a sport 11 hlasy přijata. 
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Předseda VF ZHMP Ing. Z. Kovářík dále pokračoval v představování předloženého materiálu. Konkrétně kapitoly: 05 - 
Zdravotnictví a sociální oblast, u které představil základní ukazatele a věnoval se konktrétně jednotlivým položkám 
předložené kapitoly. Do otevřené diskuze se přihlásil D. Bouz, a to k tématu transformací. Předseda VF ZHMP Ing. Z. 
Kovářík reagoval v tom smyslu, že návrh rozpočtu běžných výdajů v kapitole 05 - Zdravotnictví a sociální oblast je 
sestaven s ohledem na skutečnost probíhajících transformací příspěvkových organizací tak, aby nebyl zastaven ani 
omezen chod již probíhajících transformací v úvodu roku 2023. Následně byl předložený návrh týkající se kapitoly 05 
- Zdravotnictví a sociální oblast 11 hlasy přijat. 
Předseda VF ZHMP Ing. Z. Kovářík se ujal slova a pokračoval v představování předloženého materiálu. Konkrétně 
kapitoly: 06 - Kultura a cestovní ruch, u které vysvětlil nastavený přístup, ukazatele a věnoval se jednotlivě 
konkrétním položkám předložené kapitoly. Do otevřené diskuze se přihlásil Mgr. J. Knitl, Ing. Z. Kovářík, předseda VF 
ZHMP, a Ing. P. Paneš, Ph.D., ředitel ROZ MHMP. Následně byla tato část týkající se kapitoly 06 - Kultura a cestovní 
ruch 11 hlasy přijata. 
Předseda VF ZHMP Ing. Z. Kovářík dále pokračoval v představování předloženého materiálu. Konkrétně kapitoly: 07 - 
Bezpečnost, u které představil základní ukazatele a věnoval se konkrétně jednotlivým položkám předložené kapitoly. 
Do otevřené diskuze se přihlásil  prof. MUDr. Z. Seidl, CSc., Ing. Z. Kovářík, předseda VF ZHMP, a Ing. P. Paneš, Ph.D., 
ředitel ROZ MHMP. Následně byla tato část týkající se kapitoly 07 - Bezpečnost 11 hlasy přijata. 
Předseda VF ZHMP Ing. Z. Kovářík dále pokračoval v představování předloženého materiálu. Konkrétně kapitoly: 08 - 
Hospodářství, u které představil základní ukazatele a věnoval se konkrétně jednotlivým položkám předložené 
kapitoly. Do otevřené diskuze se přihlásil Mgr. Ing. J. Beránek, Ing. Z. Kovářík, předseda VF ZHMP, Ing. P. Paneš, 
Ph.D., ředitel ROZ MHMP, prof. MUDr. Z. Seidl, CSc., Mgr. J. Knitl, Ing. T. Slabihoudek. Následně dal předseda VF 
ZHMP Ing. Z. Kovářík hlasovat o předloženém návrhu kapitoly 08 - Hospodářství a návrh byl většinou 9 hlasů přijat, 2 
členové výboru se zdrželi hlasování. 
Předseda VF ZHMP Ing. Z. Kovářík se ujal slova a přistoupil k dalšímu představování předloženého materiálu. 
Konkrétně kapitoly: 9 - Vnitřní správa,  u které vysvětlil nastavený přístup, ukazatele a věnoval se jednotlivě 
konkrétním položkám předložené kapitoly. Do otevřené diskuze se přihlásil Ing. P. Paneš, Ph.D., ředitel ROZ MHMP, 
Mgr. Ing. J. Beránek, Mgr. J. Knitl, Ing. T. Pek. Následně dal předseda VF ZHMP Ing. Z. Kovářík hlasovat o 
předloženém návrhu kapitoly 09 - Vnitřní správa a návrh byl většinou 9 hlasů přijat, 2 členové výboru se zdrželi 
hlasování. 
Předseda VF ZHMP Ing. Z. Kovářík se ujal slova a postoupil v představování předloženého materiálu. Konkrétně 
dospěl ke kapitole 10 - Pokladní správa, kterou krátce představil. Do otevřené diskuze se nikdo nepřihlásil, proto 
předseda VF ZHMP Ing. Z. Kovářík, dal hlasovat o předloženém návrhu kapitoly 10 - Pokladní správa a návrh byl 11 
hlasy přijat. 
Následně předseda VF ZHMP Ing. Z. Kovářík přistoupil k jednotlivému projednání oblasti grantů a individuálních 
dotací, kde detailně popisoval jednotlivé grantové programy obsažené v předloženém materiálu. Do otevřené 
diskuze se přihlásil D. Bouz, Mgr. Ing. J. Beránek, P. Vyhnánek, M.A., náměstek primátora hl. m. Prahy, Ing. T. Pek, 
Mgr. M. Hrubčík, MBA, Mgr. et Mgr. A. Klecanda. V průběhu jednání o tomto podbodu bylo vzneseno několik 
pozměňovacích návrhů a protinávrhů, o kterých probíhalo mezihlasování a předkládaný materiál byl upraven tak, 
aby finální návrh usnesení k bodu výsledky těchto mezihlasování reflektoval.  
Po ukončení představení celého materiálu, kdy v samotném závěru byly stručně popsány (a nerozporovány) 
investice, tedy návrh rozpočtu kapitálových výdajů vlastního hl. m. Prahy na rok 2023, dal předseda VF ZHMP Ing. Z. 
Kovářík hlasovat o upraveném návrhu usnesení. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

TED 8.4.0.2 Strana 6 
 

Usnesení č. U-VF-0307 

Výbor finanční ZHMP 

I .   p r o j e d n a l  

přípravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2023 

I I .   s o u h l a s í  

1.  s návrhem na vyřazení návrhu plánu podnikatelské činnosti vlastního hl. m. Prahy na rok 2023 z 
materiálu k návrhu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2023, finančních vztahů hl. m. Prahy k 
městským částem hl. m. Prahy na rok 2023, rozdělení příspěvku na výkon státní správy ze státního 
rozpočtu na rok 2023 městským částem hl. m. Prahy a střednědobého výhledu rozpočtu vlastního hl. m. 
Prahy do roku 2028 

2.  s návrhem finančních zdrojů rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2023, s návrhem finančních vztahů k 
městským částem hl. m. Prahy z rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2023, s návrhem rozpočtu 
běžných výdajů vlastního hl. m. Prahy na rok 2023 a s návrhem rozpočtu kapitálových výdajů vlastního 
hl. m. Prahy na rok 2023 dle příloh č. 1, 2, 3 a 4 tohoto usnesení 

I I I .   u k l á d á  

1.  Ing. Zdeňkovi Kováříkovi, předsedovi Výboru finančního ZHMP 

1 .   předložit Zastupitelstvu hl. m. Prahy informaci o projednání přípravy rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na 
rok 2023 dle bodů I. a II. tohoto usnesení 

Termín: 24.11.2022 

přijato, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 3, mimo místnost: 0 

7. Různé 

 

Předseda VF ZHMP Ing. Z. Kovářík přistoupil k bodu "Různé", ve kterém připomněl členům termín příštího jednání VF 
ZHMP. Následně Ing. P. Paneš, Ph.D., ředitel ROZ MHMP, poděkoval za vstřícnost a spolupráci při zpracování návrhu 
rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2023. Předseda VF ZHMP Ing. Z. Kovářík následně poděkoval všem přítomným za 
účast a ukončil jednání VF ZHMP. 

Čas ukončení: 18.58 hod. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ověřil: Mgr. Ing. Jaromír Beránek, člen Výboru finančního ZHMP  

Zapsal: Ing. Patrik Paneš, Ph.D., tajemník Výboru finančního ZHMP, Ing. Martin Bernášek, vedoucí oddělení 
svodného a financování investic ROZ MHMP, Ing. Jana Dostálková, MHMP - ROZ MHMP   

Ing. Zdeněk Kovářík 
předseda Výboru finančního ZHMP 

 
 
 
 

Ing. Patrik Paneš, Ph.D. 
tajemník Výboru finančního ZHMP 

 


